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Ms Bella Peck Lim Chhoa
Company Secretary, General Counsel and Assistant Director – Corporate Affairs

Aged 43, Ms Chhoa joined the Group as Company Secretary, General 

Counsel and Assistant Director – Corporate Affairs in 2011. She is 

responsible for overseeing the company secretarial, legal and human 

resources and training functions of the Group. Prior to joining the Group, 

she was head of the legal department and company secretary of two 

other companies listed on The Stock Exchange of Hong Kong Limited for 

a number of years. Ms Chhoa is a solicitor qualified to practice in Hong 

Kong. She holds a Master of Business Administration degree from The 

Chinese University of Hong Kong and a Bachelor degree in Law from 

The University of Hong Kong.

蔡碧林女士
公司秘書、總法律顧問及助理董事 — 集團事務

蔡女士現年四十三歲，於二零一一年加入

集團為公司秘書、總法律顧問及助理董 

事 ─ 集團事務，負責管理本集團的公司秘

書、法律及人力資源及培訓的職務。彼於

加盟本集團前曾於另外兩間香港聯合交易

所有限公司上市公司擔任法律主管及公司

秘書多年。蔡女士為香港執業律師，並持

有香港中文大學之工商管理碩士學位及香

港大學之法學學位。




